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Místo jednání: Praha Datum: 12. 12. 2023  

schválil: Bloudek  

zapsala: Valentová Pořadové číslo: 25 

Distribuční list: členové VV, sekretariát, revizní komise 

Seznam účastníků:  

VV - Bloudek, Janoš, Klíma, Oliva, Resch 

sekretariát – Valentová, Plischková, Fajbišová 

host - V. Albrecht 

Příští jednání: Praha 23. 1. 2024 od 12.30 hod., sekretariát ČHS 

freestyle 17. 1. 2024, od 9 hod., Jungle 

Přílohy:  

 

 Popis Vlastník  Termín 

1.  Kontrola plnění úkolů z předchozích jednání 
Zadané úkoly byly splněny vyjma těchto: 
Návrh komise sportovců; termín do 31. 1. 2024, odpovídá 
B. Valentová. 

- - 

2.  Mezinárodní aktivity a projekty 
K 31. 12. 2023 bude ukončen mezinárodní projekt Erasmus+ CORS, 
probíhá závěrečné přezkoušení absolventů mezinárodního 
trenérského kurzu ve spolupráci týmu CORS a IFSC. 
 
VV schválil uspořádání plenárního zasedání IFSC Europe na podzim 
2024 v Praze. Za přípravu odpovídá J. Bloudek, organizační zajištění 
K. Vaňková.  
 
ČOV vydal, na valné hromadě schválil a směrem k MOV komunikoval 
nesouhlasné stanovisko s jakoukoliv účastí Rusů a Bělorusů na LOH 
2024. MOV ovšem přesto 8. 12. rozhodl, že se sportovci z Ruska 
a Běloruska při dodržení dalších podmínek (nesmějí schvalovat invazi 
a nesmějí být pod ozbrojenými složkami) LOH 2024 zúčastnit mohou, 
ale pod neutrální vlajkou. Jejich účast přesto nebude možná ve 
sportovním lezení, jelikož podle platných pravidel nemají potřebné 

Bloudek dle termínu 
akce 
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body pro zařazení do kvalifikační série a do Paříže 2024 se nemohou 
kvalifikovat. 

3.  Novela Stanov ČHS 
VV vzal na vědomí upravený návrh novely Stanov ČHS a uložil 
B. Valentové, aby nechala návrh posoudit z právního hlediska 
a předložila finální verzi návrhu na příští jednání VV, s tím, že návrh 
bude představen na setkání s oddíly, které je naplánováno na 20. 1. 
2024.  

Valentová příští jednání 
VV 

4.  Přijetí nových oddílů 
Výkonný výbor schválil přijetí pěti nových oddílů:  Spolek Horský klub 
Frýdek - Místek, HO Sherpa Climb, z.s., HO Hejnice, z.s., Sportovní klub 
Prostějov, z.s. (Oddíl horolezecký Sportovního klubu Prostějov), Klub 
Horských sportů Zlín, z.s.  
Žádost oddílu Klub V-pohybu Louny, z.s., byla zamítnuta s tím, že 
přijetí bude možné po úpravě jeho stanov, ve kterých dle platných 
pravidel ČHS musí být uvedena jako činnost horolezectví nebo některý 
z horolezeckých sportů. Administrativní záležitosti zajistí sekretariát.  

sekretariát neprodleně 

5.  Výběrové řízení - manažer závodů 
Ve výběrovém řízení, které bylo uzavřeno na konci listopadu, byl na 
pozici manažera pro tuzemské závody ve sportovním lezení vybrán 
Vojtěch Albrecht, který nastoupí do ČHS 1. 1. 2024 a bude postupně 
přebírat agendu. Ve výběrovém řízení byl současně předběžně vybrán 
další spolupracovník, který by se měl do činnosti v oblasti sportovního 
lezení zapojit na začátku 2. čtvrtletí 2024.  

- - 

6.  Návrh na úpravu členských příspěvků 
Výkonný výbor projednal a schválil návrh úpravy členských příspěvků 
dětí a mládeže ve věku do 18 let, s tím, že návrh bude předložen na 
valnou hromadu ke schválení. Změna spočívá ve zvýšení příspěvků za 
děti a mládež ze 100 Kč na 200 Kč a je reakcí na nové podmínky NSA 
pro uznávání členů. 

- - 

7.  Setkání s oddíly 
VV projednal a schválil návrh programu setkání oddílů, které se 
uskuteční 20. 1. 2024 v Pardubicích. Za organizaci odpovídá 
L. Kalašová, která bude o setkání neprodleně informovat oddíly 
a evidovat jejich přihlášky.  

Kalašová setkání  
20. 1. 2024 
pozvánky 
neprodleně 

8.  Pojištění odpovědnosti členů 
Výkonný výbor vyhodnotil pojištění odpovědnosti členů, které se 
vztahuje na členy do 18 let, konstatoval, že náklady na pojištění 
neodpovídají nízké intenzitě jeho využití, a proto pověřil J. Bloudka, 
aby se pokusil vyjednat lepší podmínky. Pokud se nepodaří vyjednat 

Bloudek neprodleně 
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významné zlepšení, bude vhodné zvážit zrušení pojištění. Návrh bude 
v takovém případě diskutován s oddíly a v případě shody předložen ke 
schválení na valné hromadě.  

9.  Nové kanceláře ČHS 
Výkonný výbor jednal o možnosti zakoupení kancelářských prostor 
s cílem neplatit neúnosně se zvyšující nájemné a získat stabilní 
prostory vyhovující velikosti při porovnatelných nákladech jako při 
platbách nájmu. Výkonný výbor uložil J. Bloudkovi a B. Valentové, aby 
na příští jednání předložili podrobnější návrh řešení včetně postupu.  

Bloudek 
Valentová 

příští jednání 
VV 

10.  Rejstřík sportu NSA 
NSA připravuje úpravu a rozšíření Rejstříku sportu, do kterého se 
budou průběžně zadávat data nezbytná pro podávání žádostí 
o dotace. Spuštění ostré verze se předpokládá ve 2. polovině prosince. 
Za naplnění dat a aktualizaci Rejstříku sportu odpovídá sekretariát. 
Na nutnost správného a úplného zápisu v Rejstříku sportu byly 
upozorněny i oddíly.  

sekretariát průběžně 

11.  Odměny za práci v roce 2023 
Výkonný výbor projednal a schválil návrh odměn pro odborné komise 
a vzal na vědomí poskytnutí odměn zaměstnancům ČHS. J. Bloudek 
dále informoval o odměnách pro členy Výkonného výboru. Za 
administraci a vyplacení odpovídá sekretariát.  

sekretariát dle výplatního 
termínu 

12.  Reporting 
Čerpání rozpočtu probíhá v souladu s plánem, v žádném středisku 
není k datu jednání evidováno přečerpání.  
 
Výkonný výbor se seznámil s hospodářským výsledkem Česko-
slovinského alpského spolku a uložil J. Bloudkovi, který zastupuje ČHS 
v ČSAS, aby na jednání předsednictva navrhl v souladu se smlouvou 
o spolupráci dar pro ČHS na rozvoj horolezectví ve výši 450 tis. Kč.  

 
 
 
 
Bloudek 

 
 
 
 
neprodleně 

13.  Příprava rozpočtu ČHS na rok 2024 
Výkonný výbor projednal a schválil minimální rozpočtové rámce pro 
komise a další oblasti činnosti ČHS ve znění návrhů, které byly 
odsouhlaseny během jednání. Rozpočtové rámce byly stanoveny na 
základě konzervativního odhadu příjmů a na základě hodnocení 
činnosti komisí, s tím, že zvýšení bude možné v případě získání dalších 
příjmů. VV uložil M. Klímovi a R. Plischkové, aby o rozpočtových 
rámcích informovali osoby odpovědné za rozpočtové kapitoly a uložili 
jim detailní dopracování jejich rozpočtů. Návrhy budou současně 
s celkovým návrhem rozpočtu předloženy na příští jednání 
Výkonného výboru, odpovídá M. Klíma a R. Plischková.  

Klíma, 
Plischková 

příští jednání 
VV 
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Výkonný výbor současně schválil princip nakládání s finančními 
prostředky od partnerů, na základě něhož budou tyto prostředky 
rozdělovány tak, aby z nich bylo možné pokrýt náklady spojené s jejich 
získáním a příslušným marketingovým plněním (včetně daňových 
povinností) a podpořit celkový rozvoj ČHS. 
Výkonný výbor vzal na vědomí informaci o rozšíření způsobu 
prezentace příjmů ČHS v rozpočtu, v reportingu apod., tak, aby byly 
jednoznačně rozlišovány celkové příjmy rozpočtu a vlastní příjmy 
v jednotlivých kapitolách. 

14.  Příprava SP boulder 2024 
Pokračuje příprava závodu, proběhla série videocallů s IFSC a byl 
vytvořen celkový plán a vizualizace nového uspořádání prostoru 
závodiště na Letné. Za celkové řízení a koordinaci činností odpovídá 
projektový manažer M. Gosman. 

Gosman průběžně 

15.  Projekt talentovaná mládež 
M. Janoš informoval o pokračování projektu, jehož cílem je 
poskytnout sportovním střediskům SpS i ostatním oddílům ČHS 
doporučené testy pro nábor talentů. Testovací baterie pro SpS a SCM 
budou odladěny do konce roku 2023. Součástí budou i instruktážní 
videa o metodice provádění testů. Dále bude probíhat komunikace 
s  oddíly, zapojení metodiky testování do trenérského vzdělávání 
a další etapy dle schváleného harmonogramu projektu. Za projekt 
odpovídá M. Janoš.  

Janoš průběžně 

16.  Sportovní lezení - informace 
Byla ukončena závodní sezona soutěží 1. a 2. ligy; poslední závod 
3. ligy proběhne 20. 12. 2023. Probíhá příprava pravidel a prováděcích 
předpisů pro závodní sezonu 2024, která přinese některé změny, 
např. povinnou předregistraci na závody 1. a 2. ligy. Je připraven 
kalendář závodů zařazených do 1. ligy.  
 
ODM, na kterou je zařazeno sportovní lezení (bouldering a obtížnost)  
se uskuteční 26.-31. 1. 2025, za zajištění odpovídá za ČHS M. Janoš.  
V roce 2026 se uskuteční Olympijské hry mládeže - YOG Dakar 2026, 
na programu bude i sportovní lezení.  

- - 

17.  Mladí horalové 
Výkonný výbor schválil pravidla soutěže Mladí horalové, jejíž součástí 
budou v roce 2024 také oblastní kola. Informace budou v krátké době 
zveřejněny a rozeslány oddílům. Za soutěž odpovídá M. Mach.  

Mach průběžně 

18.  Instruktorské kurzy 
Výkonný výbor projednal a schválil záměr ukončovat vzdělávací 
programy pro instruktory lezení na umělé stěně (CWI) a pro 

Brodský 
Valentová 

příští jednání 
VV 
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instruktory sportovního lezení na skalách (SCI) výhradně zkouškou 
u Autorizované osoby. VV současně uložil B. Brodskému, aby ve 
spolupráci s B. Valentovou připravili konkrétní návrh řešení 
a předložili jej na příští jednání VV.  

19.  Podnět HOVRCH 
Výkonný výbor se seznámil s podnětem oddílu HOVRCH týkajícím se 
OVK Broumovsko a celkové činnosti CVK a OVK a uložil B. Valentové, 
aby podnět projednala s vedením CVK a předložila návrh řešení na 
příštím jednání VV.  

Valentová příští jednání 
VV 

20.  Vzdělávání - různé informace 
V kalendáři byly vypsány kurzy RCI a HAL na r. 2024 a seminář 
zaměřený na skialpinismus a lavinovou problematiku. Dále probíhají 
kurzy a školení, do konce roku 2023 jsou k dispozici čtyři termíny 
zkoušek CWI. V oblasti trenérského vzdělávání pokračuje kurz 
Trenér B.  

- - 

21.  Skialpinismus - různé informace 
Do Victoria VSC byli zařazeni čtyři závodníci a další dva mají podporu 
od Victoria VSC přes systém UNIS. 
Ve druhé polovině listopadu se uskutečnily v Rakousku na ledovci ve 
Stubaiských Alpách nominační závody a podzimní soustředění. Na 
základě nominačních závodů byly sestaveny reprezentační týmy; do 
týmu A bylo zařazeno šest závodníků a do týmu B čtyři závodníci. 

- - 

22.  Ledolezení - různé informace 
2. 12. 2023 se v Brně konalo MMČR a EP UIAA v ledolezení na 
obtížnost. Mistři ČR se stali A. Loužecká a V. Fejta. A. Loužecká zároveň 
v silné mezinárodní konkurenci vybojovala i celkové vítězství v EP.  
Seriál závodů ČP v ledolezení byl zakončen 4. závodem v Žilině.  
Komise ledolezení zveřejnila pravidla pro tuzemské závody v roce 
2024 a nominační pravidla pro sestavení reprezentace. Do 
reprezentace byli na základě dosavadních výsledků jmenováni 
A. Loužecká a M. Lienerth, další tři závodníci byli zařazeni na základě 
výsledků na mezinárodních závodech.  

- - 

23.  Správa skal a ochrana přírody - různé informace 
11. 11. 2023 se uskutečnilo jednání CVK v Českém krasu.  
Pokračují jednání s vlastníky pozemků a orgány ochrany přírody 
ohledně povolení lezení.  

- - 

24.  Marketing, média - různé informace 
Probíhá příprava Ročenky ČHS 2023.  
Je vyhlášena soutěž o nejlepší fotografie ze skal a hor.  

- - 
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Bylo dohodnuto ukončení smlouvy o spolupráci s Lezec.cz k 31. 12. 
2023. 
Pokračuje video projekt „Ve skalách“, který má velmi dobrou odezvu. 
Probíhají intenzivní jednání s partnery, kteří mají zájem podpořit 
činnost ČHS v dalším roce.  

 


